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Protokół  Nr 5/2008 
z posiedzenia Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności 

 odbytego w dniu 19 maja 2008r. 
 
Komisja Porz ądku Publicznego i Praworz ądności w składzie:  
Sylwester Budych - Przewodniczący Komisji 
GraŜyna Znamirowska-Szwarc – Wiceprzewodniczący Komisji 
Mieczysław Maciejewski - członek Komisji 
Wojciech Półtorak - członek Komisji 
 
Ponadto w zakresie przedstawianych spraw w  posiedz eniu udział wzi ęli:  
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk 
Skarbnik Aneta Nawracała 
p.o. Sekretarz Barbara Stasik 
Zastępca Kierownika OKSiR Marcin Minta 
Pani Halina Kaczmarek w/m 
Piotr Spychała w/m 
 
Posiedzenie trwało od godz. 8.00 do godz.10.00 
 
Porządek posiedzenia:  

1. Analiza funkcjonowania placówek oświatowych na terenie gminy, opracowanie 
zasad organizacji i finansowania szkół w gminie 

2. Przygotowanie OKSiR-u do letniego wypoczynku oraz imprez  wg 
"kalendarza" 

3. Informacja z realizacji Programu Współpracy Gminy Zbąszynek z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami. 

4.  Ocena słuŜb odpowiedzialnych za zimowe utrzymanie dróg. 
5. Sprawy bieŜące (projekty uchwał) 

 
Ad.1. 
Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła informację dot. podziału subwencji 
oświatowej w 2008 roku na poszczególne szkoły wg otrzymanej metryczki oraz 
informację o finansowaniu jednostek oświaty w 2008 roku wg stanu na 30.04.2008r. 
Ponadto Skarbnik wraz z Zastępcą Burmistrza przedstawiły analizę subwencji 
oświatowej oraz wydatków szacowanych i rzeczywistych na rok 2008 rok.  Jak 
poinformowała Zastępca Burmistrza z powyŜszej analizy wynika, Ŝe we wszystkich 
placówkach mamy nieoptymalną liczbę etatów nauczycielskich oraz nieoptymalną 
sieć szkół w mieście i na wioskach /informacje wymienione powyŜej stanowią 
załączniki do protokołu/. 
Komisja zapoznała si ę z przedstawion ą informacj ą. 
 
Ad. 2. 
Zastępca Kierownika OKSiR Marcin Minta przedstawił informację w zakresie 
przygotowania OKSiR-u do letniego wypoczynku oraz imprez  wg "kalendarza" 
/informacja w załączeniu do protokołu/. 
Komisja zapoznała si ę i przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 
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Przewodnicz ący Komisji Sylwester Budych  zgłosił zapytanie, czy jest moŜliwe 
zorganizowanie dyskoteki pod patronatem „Gazety Lubuskiej” w ostatni weekend 
sierpnia? 
 
Ad.3.  
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  przedstawiła informację z realizacji programu 
współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami / informacja w załączeniu do protokołu/. 

Komisja zapoznała si ę z przedstawion ą informacj ą. 
 
 
Ad.4 
Pan Piotr Spychała przedstawił informację w temacie oceny słuŜb odpowiedzialnych 
za zimowe utrzymanie dróg /informacja w załączeniu do protokołu/. 
Radna Gra Ŝyna Znamirowska-Szwarc zasugerowała, by w ramach 
zaoszczędzonych środków na Akcji Zima zakupić na wsie skrzynki na piasek. 
Radny Wojciech Półtorak  zapytał, czy w ramach zaoszczędzonych środków na 
Akcji Zima nie moŜna zwiększyć zakresu prowadzonej inwestycji i wykonać remont 
ulicy Długiej i Sportowej? 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  poinformowała, Ŝe wiązałoby się to z nowym 
przetargiem, poniewaŜ obecny przetarg nie obejmował zakresem takich robót. 
Skarbnik Aneta Nawracała  poinformowała, Ŝe na Akcję Zima w budŜecie na 2008 
rok zaplanowane było 120 tys. zł, w ramach powiatu 20 tys zł. Biorąc pod uwagę rok 
budŜetowy to w planie trzeba ująć jeszcze wydatkowanie środków na tegoroczną 
Akcję Zima, stąd nie moŜna na dzień dzisiejszy mówić o jakiś oszczędnościach. 
 
Ad.5 
P.o.Sekretarz Barbara Stasik omówiła następujące projekty uchwały:  

� zmieniający uchwałę w sprawie określenia zasad obrotu nieruchomościami 
stanowiącymi własność Gminy Zbąszynek przedstawiając wprowadzaną 
zmianę do obowiązującej uchwały, zgodnie z którą upowaŜnia się Burmistrza 
do oddawania w uŜytkowanie, dzierŜawę lub najem nieruchomości na czas 
oznaczony dłuŜszy niŜ trzy lata lub na czas nieoznaczony, bez obowiązku 
przetargowego trybu zawierania umów, na rzecz dotychczasowych 
uŜytkowników tych nieruchomości, jeŜeli wywiązują się z postanowień 
zawartych umów na ogródki przydomowe, pomieszczenia gospodarcze. 

Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod 
obrady sesji.  

 
� zmieniający uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek i zasad poboru 

podatku od nieruchomości, opłaty od posiadania psów i opłaty targowej 
(zmiana inkasenta pobierającego opłatę targową). 

 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod 
obrady sesji.  

� w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości dla wsi Dąbrówka Wlkp.  
i Rogoziniec; plan taki jest niezbędnym załącznikiem do składania wniosku i 
starania się o środki zewnętrzne na odnowę miejscowości. Plany były 
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skonsultowane i zatwierdzone przez Rady Sołeckie Dąbrówki Wlkp. i 
Rogozińca. Środki mogą być przeznaczane na poprawę komfortu Ŝycia 
społeczności lokalnych. 

Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod 
obrady sesji.  
 

Pani Halina Kaczmarek  omówiła projekt uchwały w sprawie oddania nieruchomości  
stanowiącej  mienie gminy w wieczyste uŜytkowanie (działki w obrębie miasta 
Zbąszynek nr 710-715 i 729-734) pod kontynuowanie zabudowy mieszkaniowej w 
Zbąszynku, projekt uchwały został wywołany na wniosek inwestora.  

Mając na uwadze wcześniejsze ustalenia Przewodnicz ący Komisji Sylwester 
Budych  stanął na stanowisku, by udostępnić kolejne działki dopiero w momencie 
rozpoczęcia inwestycji.  

Radny Mieczysław Maciejewski  poinformował, Ŝe się wstrzymuje od udzielenia 
zgody argumentując swoje stanowisko tym, Ŝe inwestor jeszcze nic nie wybudował. 

Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i przy 2 głosach „za”, 1 głosi e 
„przeciw” i 1 głosie wstrzymuj ącym skierowała pod obrady sesji.  

Pani Halina Kaczmarek  omówiła projekt uchwały w sprawie oddania nieruchomości  
stanowiącej  mienie gminy w wieczyste uŜytkowanie (działki w obrębie miasta 
Zbąszynek nr 15/3) projekt uchwały został wywołany na wniosek inwestora. 

Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod 
obrady sesji.  
 
P.o. Sekretarz wraz z Zast ępcą Burmistrza  omówiły projekt uchwały w sprawie 
upowaŜnienia Burmistrza Zbąszynka do złoŜenia wniosku oraz przyjęcia do realizacji 
inwestycji pn.: „Uporządkowanie gospodarki wodno ściekowej na terenie Gminy 
Zbąszynek”, uchwała będzie stanowić załącznik do złoŜonego wniosku w WFOŚ.   
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod 
obrady sesji.  
 
Zastępca Burmistrza  omówiła projekt zmiany uchwały w sprawie regulaminu 
udzielania pomocy materialnej dla uczniów wraz z uzasadnieniem. Wprowadzone 
zmiany do obowiązującej uchwały pozwolą na efektywne wykorzystanie dotacji 
celowej przyznawanej gminie z budŜetu państwa oraz prowadzenie nadzoru nad 
przestrzeganiem celowego i edukacyjnego charakteru przyznawania stypendiów 
szkolnych.  
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod 
obrady sesji.  
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W sprawach bie Ŝących:  
 
Przewodnicz ący Komisji Sylwester Budych  wnioskował o: 

- jako interpelację na sesję: wniosek o zakup przez ZUK agregatu 
prądotwórczego do Dąbrówki Wlkp. 

- wprowadzenie zakazu wjazdu do parku w Dąbrówce Wlkp. niepoŜądanych 
pojazdów i wywieszenie regulaminu korzystania z parku. 

 
Przewodnicz ący Komisji Sylwester Budych zgłosił zapytanie, czy nie było 
zezwolenia na utworzenie ogródka piwnego w Dąbrówce Wlkp. (w okolicach między 
salą a sklepem). 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk  wyjaśniła, Ŝe nie było dotąd wniosku ani 
wydanej decyzji w powyŜszej sprawie.  
 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 
Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności    
  
 
Sylwester Budych 
 
Wyciąg z protokołu otrzymują: 

1. Zastępca Burmistrza 
2. p.o. Sekretarz 
3. Skarbnik 
4. Przewodniczący Rady 
5. Przewodniczący Komisji 

 


